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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 121 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       121ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   03.02.2014 
Τόπος:            Ακαδηµίας 39, Αθήνα 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   

5. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ   

6. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ 

7. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

 
Παρευρέθησαν ο Σύµβουλος Σ. Ψωµάς, και τα µέλη κ. ∆. Τιτόπουλος (Yingli), Ν. 
∆ασκαλάκης (ΑΒΒ) και ο κ. Ν. Μαρκοµιχάλης (Solar Frontier). 
 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
 
Θέµα 1ο : Ανασκόπηση συνδροµών – εισήγηση Θ. Σακκάς 

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο : ∆ιοργάνωση εκδήλωσης µε θέµα «Ηλεκτροκίνηση» - εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

 

2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για την εκδήλωση του Ελληνογερµανικού Επιµελητηρίου 
στην οποία παρευρέθη και στην οποία συνοµίλησε µε τον υφυπουργό ΠΕΚΑ κ. 
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Παπαγεωργίου. Η έκβαση της συζήτησης ήταν θετική, ενώ κανονίστηκε και 
συνάντηση µαζί του για τις 4.2.2014.  
 
Επίσης ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για τη συνάντηση που είχε τη ∆ευτέρα 27.1.2014 µε 
τον ∆ρ. Α. Παπαλεξόπουλο. Από τον κ. Παπαλεξόπουλο ζητήθηκε και θα µας σταλεί 
υλικό σχετικά µε το net metering προκειµένου να µας βοηθήσει περαιτέρω στις επαφές 
µας µε την επιτροπή του Υπουργείου. Του ζητήθηκε επίσης να µας στείλει προσφορά 
για µία µελέτη χωρητικότητας των δικτύων. Τέλος έγινε συζήτηση για το πρόγραµµα 
«΄Ηλιος» το οποίο φαίνεται ότι έχει αρχίσει να ξανασυζητείται στο ΥΠΕΚΑ. Για το 
τελευταίο αναφέρθηκε ότι ο ΣΕΦ έχει ενδιαφέρον και θα ήθελε να εµπλακεί σε 
συζητήσεις για ενδεχόµενη αναβίωση ενός αναθεωρηµένου προγράµµατος.  
Ο ∆ρ. Παπαλεξόπουλος τέλος αποδέχθηκε τη πρόσκληση από την εταιρία Brilliant για 
να δώσει τη πρώτη συνέντευξη για το e-magazine που ετοιµάζει ο Σύνδεσµος. Ο κ. 
Καπέλλος ενηµέρωσε ότι µετά και την συνέντευξη από τον ∆ρ. Παπαλεξόπουλο η 
εταιρία Brilliant PR είναι έτοιµη να «βγάλει»  το e-magazine µέσα στην εβδοµάδα. 
 
Στη συνέχεια ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στο new 
deal.  Οι συζητήσεις ΥΠΕΚΑ-τραπεζών βρίσκονται πρακτικά σε αδιέξοδο ενώ υπάρχει 
και παρέµβαση του Πρωθυπουργού να κλείσει το θέµα το συντοµότερο δυνατόν. Για 
το θέµα του net metering, η σχετική επιτροπή του υπουργείου έχει ήδη συνεδριάσει 3 
φορές και κινούνται γρήγορα. Φαίνεται ότι βλέπουν θετικά την πρότασή µας για 
ετήσιο συµψηφισµό. Ως το τέλος Φεβρουάριου αναµένεται να έχουν καταλήξει στις 
προτάσεις τους. 
Τέλος, ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για την οµάδα εργασίας των ΣΕΦ – ΕΣΑΗ – ΕΣΗΑΠΕ, 
που στόχο έχει να προκύψει ένα κοινό κείµενο θέσεων για τον ενεργειακό σχεδιασµό 
της χώρας.  Αναµένεται η απόφαση και από τα ∆Σ των άλλων συνδέσµων προκειµένου 
να προχωρήσει σχετική µελέτη από το ΑΠΘ που θα τεκµηριώνει ένα κοινό στρατηγικό 
ενεργειακό σχεδιασµό. 
 
Το ∆Σ οµόφωνα συµφώνησε να γίνει τη Τρίτη 18.3.2014 στο Ξενοδοχείο King George 
η συνάντηση / συζήτηση µε τους φορείς στα πλαίσια του προγράµµατος PV Grid. 
 
 
3. Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης 

αλληλογραφίας. 
 

- Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 782/29.01.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος Solar Max µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής». 
Αρ.Πρ. 783/31.01.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος Refusol µε θέµα 
«Καθυστέρηση πληρωµής συνδροµής ή και πιθανή διακοπή συνδροµής». 
Αρ.Πρ. 784/31.01.2014 Επιστολή / πρόσκληση στο κ. Σαρρή από την Πρεσβεία 
της Ελλάδας στην ΄Αγκυρα, για συµµετοχή σε πάνελ οµιλητών για τις ΑΠΕ στα 
πλαίσια Επενδυτικού Φόρουµ που θα γίνει στις 27.2.2014. Το ∆Σ οµόφωνα 
συµφώνησε να συµµετέχει ο κ. Σαρρής σε αυτό το Φόρουµ εκ µέρους του 
Συνδέσµου. 
 

- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
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Αρ.Πρ. 598/31.1.2014 Επιστολή / απάντηση στην Επιτροπή Ανταγωνισµού  µε 
θέµα «Συλλογή στοιχείων». 
 

4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ . 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 03.02.2014 είναι 47.521,38 €.  Στην 
Πειραιώς 60.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 35.222€ ανοιχτά και στην Εθνική 
55.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό. ́ Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 197.743,38 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.13.01.2014: 24.500 € + 21.021€ από 
συνδροµές 
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι: 40 €.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
 

5.  Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
 
Θέµα 1ο : Ανασκόπηση συνδροµών – εισήγηση Θ. Σακκάς 

Ο κ. Σακκάς ενηµέρωσε για το πόσα και ποια µέλη έχουν εξοφλήσει τη συνδροµή 
του Συνδέσµου για το 2014 και για το ποια µέλη έχουν επιβεβαιώσει-τηλεφωνικώς-
ότι θα προχωρήσουν στην εξόφληση της συνδροµής. 

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο : ∆ιοργάνωση εκδήλωσης µε θέµα «Ηλεκτροκίνηση» - εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για την εκδήλωση / γεύµα του ΕΛ.ΙΝ.Η.Ο (Ελληνικό 
Ινστιτούτο Ηλεκτροκίνητου Οχήµατος) στην οποία παρευρέθηκε,  και στην οποία 
συζήτησε µε τον κ. Αγερίδη (ΚΑΠΕ - Πρόεδρο ΕΛ.ΙΝ.Η.Ο) την οργάνωση µίας από 
κοινού εκδήλωσης / ηµερίδας µε θέµα την Ηλεκτροκίνηση και το ρόλο των ΑΠΕ. 
Στο γεύµα  παρευρέθη και η κ. Μπαλή (Ελληνογερµανικό Επιµελητήριο), η οποία 
εκδήλωσε ενδιαφέρον για την διοργάνωση µίας παρόµοιας εκδήλωσης για την 
Ηλεκτροκίνηση. Το ∆Σ οµόφωνα συµφώνησε ο Σύνδεσµος να συνδιοργανώσει µία 
τέτοια εκδήλωση υπό την αιγίδα του Ελληνογερµανικού Επιµελητηρίου και ο κ. 
Καπέλλος ανέλαβε να προχωρήσει σε επόµενη συνάντηση µε τους ανωτέρω 
προκειµένου να συζητηθούν λεπτοµέρειες και να καθορισθεί ο ιδανικός χρόνος της 
οργάνωσης. Όποιο µέλος του ∆Σ επιθυµεί µπορεί να συµµετέχει στις σχετικές 
συζητήσεις. 
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6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ.,  θα πραγµατοποιηθεί τη Τρίτη 25 Φεβρουαρίου 
2014 και ώρα 16:00, στα γραφεία του Συνδέσµου, Ακαδηµίας 39, Αθήνα. 
 
Επίσης αποφασίσθηκε η 1η Τακτική Γενική Συνέλευση για το 2014 να γίνει στις 10.3.2013 
και ώρα 11:00 στα γραφεία του Συνδέσµου. 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 

AΘΗΝΑ, 03.02.2014 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Χρηστίδης Χάρης     
 
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης    
 
Μέλος     Ζαχαρίου Αλέξανδρος     

 
Μέλος  Σούρσος Μανώλης   

        
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής  


